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ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA DEL PLE DE L’AJUNTAMENT 

CELEBRAT EL DIA 11 DE JUNY DE 2004 
 
A la Vila de Montblanc, el dia 11 de juny de 2004, a les deu de la nit, es reuneix a la 
Sala de Sessions de l’Ajuntament, el Ple de l’Ajuntament en sessió ordinària, sota la 
presidència de l’Alcalde el SR. CARLES CARRERAS OLLÉ, l’assistència dels 
Tinents d’Alcalde el SR. JOSEP MARIA CAMPDEPADRÓS SANS, el  SR. 
GUILLEM JANÉ PUJOL, el  SR. JUAN LLORT VALLÈS i la SRA. MARIA 
AGNÉS RIBÓ FOGUET; i l’assistència dels Regidors el SR. XAVIER MARTÍ 
ESPLUGAS, el  SR. JORDI VILLAR LIARTE, el SR. JOSEP  ANDREU 
DOMINGO, el SR. JOSEP MARIA COMBALIA PRATS, la SRA. PILAR 
MAGRINYA RULL, el SR. JOAN MOGAS AMOROS, el SR. XAVIER 
HUGUET NAVARRO, i el SR. DAVID VALLVERDÚ GENÉ, i, assistits per la 
Secretària accidental de la Corporació, la Sra. ELISA FREIXAS GINÉ, que certifica, i 
l’Interventor, el Sr. RAMÓN PIÑEIRO GUIBERNAU.   
 
PRIMER PUNT.-  APROVACIÓ ACTES SESSIONS ANTERIORS 
 
S’aprova per unanimitat l’acta de la sessió ordinària de 28 de maig  amb les esmenes  
següents: 
- en el punt referent als precs i preguntes, la Sra. Magrinyà diu que el què va preguntar 
es com estaven les obres d’aigua i gas de Lilla incloses dins el PUOISC. 
 
- intervé el Sr. Josep Andreu dient en el punt relatiu a la  derogació de l’acord de la 
Comissió de Govern de 3 de maig de 2004, ERC considera que no  s’han reflexat els 
llargs parlaments, ja que va ser una intervenció extensa que es va parlar de diverses 
consideracions, es van donar explicacions sobre la tradició catalanista d’ERC i 
qüestions de legitimitat històrica que no consten. Diu que serà per una qüestió històrica, 
però en el fons queda el què està escrit. Demana que hi hagi una traducció literal i 
s’incorpori en la propera acta del Ple perquè hi hagi una exposició exhaustiva. I 
pregunta perquè l’equip de govern no va contestar res quan es va preguntar sobre la 
capital cultural catalana.  
 
Traducció literal de la intervenció del Sr. Josep Andreu  en el punt novè del Ple de 28 de 
maig de 2004: DEROGACIÓ DE L’ACORD DE COMISSIÓ DE GOVERN DE 3  
DE MAIG CONSISTENT EN LA CESSIÓ DE L’ÚS DE LA TORRE DEL 
RECINTE EMMURALLAT DE MONTBLANC AL PRÍNCIPE FELIPE DE 
BORBÓN: “Vol començar el punt dient que no farà cap referència a les intervencions 
del Ple dijous a la una del migdia perquè no ofèn qui vol sinó qui pot. Creu que sense 
fer referència a les intervencions que hi van haver queda molt clara quina opinió de la 
categoria moral té sobre la persona que les va fer. En un setmanari de la comarca el dia 
30 d’abril, divendres, i el dia abans a un diari provincial es van fer declaracions sense 
que hi hagués cap acord  en aquell moment de la Comissió de Govern, el dia 29 i 30 
d’abril, sense que s’hagués comunicat res ( a l’oposició) ni pel conducte oficial de les 
comissions de govern ni verbalment almenys a cap del regidors que no formen de 
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l’equip de govern. El Sr. Alcalde de Montblanc va fer unes declaracions dient que 
l’Ajuntament de Montblanc fa de regal la cessió d’una torre, la que vulgui, a Sa majestat 
Felip de Borbó. Posteriorment, en data 3 de maig dilluns hi ha una reunió de la 
Comissió de Govern que s’aprova, de forma absolutament matisada, s’aprova allò 
diferent o no exactament igual o bastant desigual amb el què va manifestar l’Alcalde i, 
per això hi ha les hemeroteques, i es diu que no, que no se li regalarà, sinó que es farà 
cessió d’ús quan vingui, i si que si es fa el conveni de restauració ja es posarà amb els 
propietaris que tinguin aquest conveni que si mai ho vol el  Príncep d’Espanya tindrà  el 
dret d’ús. Això no es el que l’Alcalde va dir al diaris el 29 i 30 d’abril, li pregunta al Sr. 
Alcalde. El 5 de maig data en què no tenia constància el grup d’ERC de la comissió de 
govern del dia 3 de maig, perquè generalment, i es normal i no ho critica, hi ha una 
setmana entre què s’aprova i la Secretaria ho posa en paper i ens ho fa arribar a les 
caselles o per correu electrònic. El 5 de maig, sense que sabes res de les matisacions de 
la comissió de govern i davant de les afirmacions de l’Alcalde, ERC demana un Ple per 
parlar d’aquesta qüestió. Ell sap que li poden dir que ERC va cedir el dret  ús de la torre, 
sí, però ho va fer per unanimitat del Ple amb un ple medieval a l’Església de Sant 
Miquel, no per anuncis al diari com ara. Quan es perden les formes s’esberlen els 
continguts. Amb temes com aquest i com en molts temes, aquest equip de govern està 
prescindint absolutament dels altres regidors de l’oposició. Hi ha temes tan nítids com 
que hi ha convenis firmats pel Sr. Alcalde, signats des de novembre de l’any passat amb  
INCASOL, que en el seu punt onzè diu que perquè tinguin vigència el Conveni han 
d’estar ratificats per Ple de l’Ajuntament de Montblanc. El Sr. Alcalde es el què porta 
l’ordre del dia dels punts del Ple, perquè, desprès de vuit mesos, si ho explicita un punt 
del conveni, vostè no procedeix perquè s’aprovi per Ple. Perquè si hi havia una qüestió 
d’aquestes ( el regal de boda) no les podia consultar als regidors de l’oposició, es una 
qüestió de formes. Almenys en aquest punt haurien d’haver observat quin es el resultat 
del vot de la vila de Montblanc. Perquè diu que sinó s’erra, tant a les eleccions 
municipals com les últimes, el partit majoritari en aquesta vila van ser la gent catalanista 
d’ERC i republicans. ERC entendria que vostè Sr. Alcalde pel que ha significat la 
trajectòria història del seu partit, des del naixement a la transició, i per la figura del que 
ha estat del cabdill del seu partit, l’ex-president el Sr. Jordi Pujol, entenem que no 
hagués fet el lleig de no anar a la boda, no són explícitament monàrquics, i si es va a la 
boda s’ha de fer regal, d’acord. ERC no hagués deixat de dir que són republicans, però 
no haguessin fet cap escarafall. No entén tan la postura de l’altre grup que forma part de 
l’equip de govern. L’altre dia, tres o quatre dies abans del casament,  el que era cap de 
llista per Barcelona d’Iniciativa, el Sr. Herrera em va dir que no em queixes, res de res, 
que no anem a la boda, que ja sabia quina era la postura. El Sr. Josep Andreu li va 
contestar que anés a l’Ajuntament de Montblanc a unificar criteris. També ho entendria. 
Que ara vulguin amb la tradició històrica del catalanisme i republicanisme de 
Montblanc, vulguin ser els més monàrquics que tots, no cal, ell entén que l’Alcalde de 
Cervera, ciutat botiflera, que Felip V li va fer “gratia i amore” la Universitat, que 
anessin a la boda. Ell va parlar amb els de Cervera que li van dir que hi anaven per no 
fer un lleig i que faran un regal perquè alguna cosa han de portar.  Montblanc que tenim 
una tradició austriacista, que han cremat dues vegades la ciutat, que el 1714 ens tornen a 
foragitar. Tota la tradició d’esquerra republicana i catalanista d’aquí, que sempre ha 
sigut antiborbònica, ara es vulguin transformar amb la població més borbònica de 
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Catalunya, sincerament no ho entén. Diuen que està escrit i es així, i el què s’hauria de 
fer es llegir, i no confondre el General Castellví amb el Castellví Olando. Diuen que 
desprès de 1714 hi havia una dita de què quan es trobaven traginers pels camins i es feia 
de dia es deien bon dia a tothom, menys als de Berga, Manlleu i Cervera que havien 
sigut les ciutat botifleres. Potser ara desprès de l’actitud de l’Ajuntament de Montblanc, 
aquesta vila que tan va lluitar per les llibertat catalanes, també haurà d’entrar a aquestes 
ciutats que no van ser dignes de defensar les llibertats nacionals de Catalunya i el demés 
que vulguin explicar que ho expliquin al Sr. Herrera.” 
 
SEGON PUNT.- DONAR COMPTE DE LES RESOLUCIONS D’ALCALDIA 
 
Es dóna compte de les Resolucions d’Alcaldia sense cap més incidència. 
 
TERCER PUNT: DONAR COMPTE DE LES RESOLUCIONS DE LA 
COMISSIÓ DE GOVERN 
 
Es dóna compte de les resolucions de la Comissió de Govern, sense cap més incidència. 
 
El Sr. Vallverdú comenta que a la Comissió de Govern de 1 de juny es còmica l’adhesió 
a la setmana de la mobilitat sostenible quan des de l’Ajuntament de Montblanc es dona 
suport a l’autovia Tarragona- Montblanc. Tots els plans urbanístics són insostenibles.  
 
QUART PUNT: MODIFICACIÓ DEL PRESSUPOST I DE LA RELACIÓ DE 
LLOCS DE TREBALL 2004 
 
MODIFICACIÓ DEL PRESSUPOST  
 
Intervé el Sr. Vallverdú dient que s’ha plantejat a Montblanc l’agenda local 21, el 
primer pas es fer la Carta d’Aalborg, però el segon pas es revisar els plans urbanístics 
preveient com a de créixer el poble. S’ha de revisar de fons el sistema de com ha de 
créixer el poble.  
 
El Sr. Huguet comenta que si el pressupost s’ha de  modificar és necessari, però partim 
d’un pressupost que han tingut molt temps per elaborar. En determinats plens s’ha 
preguntat respecte el contingut d’una partida a què fa referència i no s’ha contestat. No 
costa res dir ens vam equivocar per això ara es modifica el pressupost. S’està parlant 
d’un pla parcial que tots els propietaris no estan d’acord. En relació al punt del lloc de 
treball es votarà respecte una persona que no es va preveure en el conveni.  
 
El Sr. Josep Andreu comenta que quan es va discutir el pressupost, va advertir que 
s’haurien de fer modificacions en el pressupost, a més que es va presentar mesos més 
tard de la data que corresponia aprovar-lo. En quan al  Pla Parcial 16, tothom sabia que 
davant la impossibilitat de 18 veïns de tirar endavant el Pla Parcial,  l’any 2001 es va 
aprovar que se’n faria càrrec l’Ajuntament. En el pressupost era estrany que no estigués 
prevista la despesa de contractació de la urbanització, només es va pensar en l’ingrés 
dels diners de la venta del solar. A un mes i mig d’aprovar el pressupost, ja s’aprova la 
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modificació de pressupost. Es farà la subhasta de les parcel·les sense urbanitzar, i 
l’Ajuntament ha de posar el 10 %. Va votar en contra del pressupost i en contra de la 
modificació i demana una reflexió per què es faci d’habitatge social amb el 10 % de 
l’Ajuntament. Que el sòl de l’Ajuntament no serveixi per finançar l’Ajuntament, sinó 
per fer un projecte d’habitatge social. 
 
El Sr. Campdepadrós comenta que el Pla General preveu per desenvolupar aquest pla 
parcial hi ha dos sistemes, compensació i cooperació. Els propietaris van demanar a 
l’Ajuntament que fes la gestió i tramitació. L’Ajuntament aplica les quotes 
urbanístiques i s’ha arribat a tirar-ho endavant perquè hi ha un acord d’un 70 % de 
propietaris que ho demanaven. L’import de les quotes urbanístiques no està en el 
pressupost perquè es així de senzill, l’ingrés es fa mitjançant quota urbanística i la 
despesa són les despeses de l’execució del  projecte d’urbanització. 
 
El Sr. Alcalde comenta que si es presenten les modificacions del pressupost perquè fan 
falta farem les què siguin necessàries. Fa poc es va arribar amb un acord amb els 
propietaris per tirar endavant el pla parcial. 
 
El Sr. Josep Andreu comenta que hi havia un acord ja se sabia, però pregunta perquè el 
10 % de l’Ajuntament no està contemplat. 
 
El Sr. Campdepadrós intervé dient que el 10 % no hi és perquè es treuen a subhasta per 
pagar la urbanització. Una cosa és la contribució especial i l’altra és la quota 
urbanística. El comprador de les finques de l’Ajuntament pagarà el 10 % . 
 
El Sr. Huguet comenta que l’equip de govern confia que vendrà una cosa per pagar el 
10 %.  
 
El Sr. Campdepadrós diu que el Sr. Xavier Huguet confon la quota urbanística i la 
contribució especial. Confiem que el 10 % de les parcel·les, l’Ajuntament les vendrà per 
pagar això. 
 
Sotmès el dictamen a votació, s’aprova per set vots a favor dels grups municipals 
d’ApM i CIU , i sis vots en contra dels grups municipals d’ERC, d’ IpM i de GdP, 
adoptant-se el següent acord:  
 
ANTECEDENTS 
 
Per poder atendre les despeses del projecte de reparcel·lació i d’urbanització del Pla 
Parcial 16- Partida La Canal, per a les quals no existeix consignació, s’ha de tramitar 
l’expedient de crèdit extraordinari que cal finançar mitjançant nous ingressos no 
previstos en el pressupost vigent de la corporació, amb subjecció a les disposicions 
vigents. 
 
Despeses a finançar 
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Crèdit extraordinari: Partida : 432.60117 Pla Parcial 16- Partida La Canal 
 
Finançament 
 
Nous ingressos no previstos al pressupost vigent amb quotes urbanístiques.  
Concepte: 78002 Quotes urbanístiques Pla Parcial 16  
 
Vist que la secretaria i l’interventor han emès informes favorables. 
 
FONAMENTS DE DRET 
 
Vist que la normativa jurídica està recollida fonamentalment a l’article 177 del Reial 
decret legislatiu 2/2004, de 5 de març, pel qual s’aprova el Text refós de la Llei 
reguladora de les hisendes locals, i als articles 34 a 38 del RD 500/1990. 

Segons la normativa d’hisendes locals i el RD 500/90, quan s'hagi de realitzar alguna 
despesa que no pugui demorar-se fins a l'exercici següent i en el pressupost de la 
corporació no hi hagi crèdit, el president ha d'ordenar la incoació de l'expedient de 
concessió de crèdit extraordinari. 

Segons els articles 22.2.e i 47  de la Llei 7/1985, de 2 de abril, reguladora de las bases 
del règim local, modificada per la Llei 57/2003, de 16 de desembre, de mesures per la 
Modernització del Govern Local, l’aprovació de la modificació del pressupost es 
competència del Ple de l’Ajuntament per majoria simple. 
 
De conformitat amb el que estableixen l’article 19 de la Llei 18/2001, de 12 de 
desembre, general d’estabilitat pressupostària, i l’article 165.1 del RDL 2/2004, de 5 de 
març, pel qual s’aprova el Text refós de la Llei reguladora de les hisendes locals, les 
entitats locals ajustaran els pressupostos, en l’àmbit de les seves competències, al 
compliment de l’objectiu d’estabilitat pressupostària en els termes previstos  a l’article 
3.2 de la Llei General d’Estabilitat Pressupostària, s’acorda:  
 
PRIMER:  Aprovar l’expedient de crèdit extraordinari, per import de 1.842.613,93 €, 
que cal finançar  mitjançant  nous ingressos corresponents a quotes urbanístiques.  

 
SEGON : Exposar al públic aquest expedient, durant el termini reglamentari de quinze 
dies hàbils, mitjançant un edicte al tauler d’anuncis i al Butlletí Oficial de la Província. 
Si no es presenten reclamacions, l’acord serà ferm. En cas contrari, el Ple disposarà del 
termini d’un mes, comptat des de la finalització del període d’exposició pública, per 
resoldre-les.   
 
MODIFICACIÓ DE LA RELACIÓ DE LLOCS DE TREBALL 2004 
 
El Sr. Vallverdú diu que lamenta la situació del treballador i celebra que se’n donessin 
compte per així procedir a regularitzar la situació. 
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El Sr. Josep Andreu comenta que aquesta situació del treballador ve de fa molts anys i 
s’ha regularitzat cada legislatura. Celebra que s’hagi trobat una solució. 
 
Intervé el Sr. Llort comentant que es va descobrir la situació anòmala en les nòmines, es 
va incrementar en set hores a la setmana el treball i no es va regularitzar la situació 
econòmica. Per cada casament es va acordar pagar 50 € però no s’ha pagat mai. Ara fa 
la jornada sencera i es regularitza aquesta situació amb el sou.  
 
El Sr. Huguet diu tal i com es queixa també  felicita l’equip de govern. 
 
Sotmès el dictamen a votació, s’aprova per unanimitat, adoptant-se el següent acord: 
 
ANTECEDENTS 
 
Atès que s’ha de regularitzar el sou de la Sra. Dolores Cabeza Casas, personal laboral 
d’aquest Ajuntament. 
 
Atès que implicarà un augment en les seves retribucions en concret que passarà d’un 
sou brut mensual de 431,76 euros a 1.287,30 euros. 
 
Atès que aquest canvi implica una modificació de la relació de llocs de treball de l’ 
Ajuntament de Montblanc per l’ any 2004. 
 
Vist l’informe conjunt de Secretaria i Intervenció. 
 
FONAMENTS DE DRET 
 
Vist que la tramitació i aprovació del pressupost i els seus annexes s’ha de fer de 
conformitat amb els articles 162 a 171 del Reial decret legislatiu 2/2004, de 5 de març, 
pel qual s’aprova el Text refós de la Llei reguladora de les hisendes locals; els articles 2 
a 23 del RD 500/90 i els articles 3, 19 i 22 de la Llei 18/2001, de 12 de desembre, 
general d’estabilitat pressupostària, s’acorda: 
 
PRIMER: Modificar la relació de llocs de treball de l’ Ajuntament de Montblanc 
establint com a sou brut per el desenvolupament de les  tasques d’operària de neteja a 
jornada complerta la quantitat de 1.287,30  euros mensuals. 
 
SEGON : Exposar al públic la modificació de la relació de llocs de treball mitjançant la 
inserció de l’anunci al Butlletí Oficial de la Província i al tauler d’anuncis de la 
corporació durant el termini de quinze dies hàbils, durant el qual els interessats podran 
presentar-hi reclamacions.  
 
CINQUÈ PUNT: CONCERTACIÓ DE DUES OPERACIONS DE PRÈSTEC 
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El Sr. Vallverdú diu que la quantitat de 1.900.000 € no la pot assumir l’Ajuntament, 
sinó que l’ha d’assumir el poble de Montblanc. Cal veure els forats oberts com s’han 
obert. Aquesta no es la solució que s’hauria d’adoptar. 
 
El Sr. Huguet es dirigeix al Regidor d’Hisenda dient que el crèdit es per regularitzar les 
situacions anteriors. Demana al regidor d’Hisenda que li digui si s’ha de regularitzar la 
situació creada mentre vostè ha estat regidor. Pregunta que es el romanent de tresoreria, 
romanent de tresoreria negatiu i d’on procedeixen els romanents de tresoreria de 
1.900.000 € pendents negatius. El regidor d’Hisenda diu en el diari que el romanent de 
tresoreria procedeix d’anys anteriors. 
 
El Sr. Mogas comenta que votarà en contra de la petició de préstec perquè el pla de 
sanejament no està ben formulat. L’únic que ha fet l’Ajuntament es anar al recurs més 
fàcil. A banda de pujar els impostos del poble. Tot el préstec es finançarà gràcies als 
impostos del poble. 
 
El Sr. Campdepadrós intervé dient que el préstec forma part del pla de sanejament 
tutelat per la Generalitat. El què permet el pla de sanejament es fer crèdits extraordinaris 
que s’han d’amortitzar dins la legislatura, és un esforç important a fer, però comporta 
incrementar els impostos. 
 
El Sr. Jané contesta a Gent del Poble dient que si hi hagués solucions millors ja les 
aplicaria. El pla de sanejament es el mecanisme que es fa servir a les entitats locals. 
L’import màxim de les subvencions en obres és el 50 %. Respon al Sr. Huguet dient que 
el romanent de tresoreria no té res a veure amb el pendent de pagar. El romanent de 
tresoreria acumula la financiació a les inversions que falten. Per atendre les inversions 
compromeses necessitem finançament i també si la despesa corrent es veu incrementat, 
fan falta els crèdits per cobrir les necessitats. En resposta a ERC diu que el pla de 
sanejament se’ls hi va donar amb poc temps per estudi. Si hi ha recursos més fàcils seria 
tenint més subvencions.  
 
El Sr. Mogas diu que de cada euro que aporta l’Ajuntament, un 40 % es ingressat amb 
impostos dels ciutadans del poble.  
 
El Sr. Vallverdú comenta que la mesura menys popular davant la situació de 
l’Ajuntament ha estat incrementar les taxes i incrementar les retribucions  dels regidors. 
 
Intervé Guillem Jané dient que els plans de sanejament impliquen contenir despesa i 
augmentar impostos. 
 
El Sr. Huguet diu que ha demanat el regidor d’hisenda perquè li expliques amb paraules 
clau i planeres el romanent de tresoreria. Demana que posin per la radio el tros de 
romanents de tresoreria i a veure quin montblanquí ho ha entès. Diu que portarà un 
informe respecte els romanents de tresoreria i li llegirà íntegrament. Comenta que avui 
no es el dia per demanar parer de com es podia arribar a solucionar el deute quan ja s’ha 
fet el pla de sanejament i el crèdit.  
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El Sr. Josep Andreu diu que actualment s’han fet les contractacions d’obres més 
importants que són el pavelló i el casal d’avis. Això és el què ens fa fer el pla de 
sanejament i els crèdits. Amb el PUOISC, la Generalitat ha donat més que mai. La  
financiació per part de la Generalitat ha estat un 50 i pico per cent. Les aportacions de la 
Generalitat han estat més generoses que mai. Els ingressos atípics no han entrat en 
aquest Ajuntament mentre dura aquesta legislatura. En la partida d’esports és on 
s’acumula el dèficit, primer en el projecte de desplaçament del zona esportiva, segon en 
el projecte de la piscina climatitzada i  en canvis de projectes. Està segur que la despesa 
corrent aquest any serà superior que els anys anteriors. Si s’agafa la plantilla de llocs de 
treball, la plantilla més incrementada ha estat turisme. Les conselleries que han aportat 
més dèficit són esports, turisme i governació. 
 
El Sr. Alcalde li pregunta si el Sr. Josep Andreu era regidor i Alcalde quan va donar el 
vot favorable a totes aquestes aprovacions de despeses que ha anomenat. 
 
Sotmès el dictamen a votació, s’aprova per set vots dels grups municipals d’ApM i CiU, 
i sis vots en contra dels grups municipals d’ERC, d’IpM i GdP, adoptant-se el següent 
acord:  
 
 
SISÈ PUNT: PRECS I PREGUNTES ANTECEDENTS 
 
Atès que el Ple de l’Ajuntament de Montblanc va aprovar en la seva sessió del 16 d’ 
abril del 2004 el Pla de Sanejament Financer. 
 
Atès que una de les mesures que preveu el Pla esmentat per absorbir el romanent de 
despeses generals negatiu de l’exercici 2003 és la concertació d’un préstec de 
sanejament per una quantitat màxima de 1.900.000 euros. 
 
Analitzades les ofertes de les entitats financeres. 
 
Vist l’ informe d’ intervenció, s’acorda: 
 
PRIMER: Concertar dues operacions de crèdit, en la modalitat de préstec sanejament 
financer a llarg termini per un import de 1.000.000 i 900.000 € amb les següents 
condicions: 
 
1ª) 
 
Entitat financera: BBVA 
Import: 1.000.000 euros. 
Venciment préstec: 31 desembre 2007. 
Amortitzacions capital: 250.000 el 31-12-2005 
                                      300.000 el 31-12-2006 
                                      450.000 el 31-12-2007 
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Comissió d’ obertura: 0,10% 
Comissió d’ estudi: 0. 
Intervenció: Secretari Ajuntament. 
Garanties: Domiciliacions del Fons Nacional i del Fons de Cooperació Local de 
Catalunya. 
Tipus d’ interès: Euribor 12 mesos – 0,05%, revisió del tipus anualment (referència: 
Euribor 12 mesos del segon dia hàbil abans del final de cada període anual de 
liquidació), liquidacions i pagaments d’ interessos anuals coincidint amb el 31 de 
desembre de cada any). 
 
2ª) 
 
Entitat financera: Banco Santander Central Hispano (BSCH) 
Import: 900.000 euros 
Venciment: 31 de desembre de 2007. 
Amortitzacions de capital: 200.000 euros el 31-12-2005 
          300.000 euros el 31-12-2006 
          400.000 euros el 31-12-2007 
Liquidació d’ interessos: El dia 31 de desembre de 2004, 2005, 2006 i 2007.  
Comissió d’ obertura: Exempt. 
Formalització: Intervenció per Secretari de l’ Ajuntament. 
Tipus d’ interès: Euribor a 1 any de dos dies anteriors a la finalització del primer 
periode (Euribor post- fixat) menys un diferencial del 0,10%, sense arrodoniment. 
 
 
SEGON: Sol·licitar l’autorització preceptiva de les operacions de crèdit a la Direcció 
General de Política Financera del Departament d’Economia i Finances de la Generalitat 
de Catalunya, d’acord amb el Decret 94/1995 i l’Ordre de 28 de juny de 1999     
 
TERCER: Facultar l’alcalde per formalitzar les anteriors operacions de préstec. 
 
 
El Sr. Vallverdú demana que s’utilitzi paper reciclat a les actes i al paper d’oficina. Per 
altra banda reclama més espai al lloc que ocupa com a regidor a la sala de plens.  
 
El Sr. Huguet comenta que s’ha publicat una carta a la pàgina web de Montblanc que es 
la que va dirigida al Príncep i a la Letizia. Aquesta carta en es diu que” la torre es un 
dels símbols més preuats de la idiosincràsia dels montblanquins”, per ell són el gegant i 
la geganta. Creu que s’ha de fer un reconeixement a la Unió Esportiva Montblanc. 
Felicita als jugadors, al cos tècnic, a l’entrenador, als assistents, al massatgista, etc. , a la 
Junta , als socis, als col·laboradors, als simpatitzants i als esponsors per l’èxit de la 
temporada, i el seu resultat, l’ascens a 1º Regional. Comenta que el grup municipal 
d’IpM esta content i vol agrair  el seu esforç, l’interès i la feina feta, perquè sense tot 
això  no haurien aconseguit aquesta fita. Han estat 35 anys d’esforç que han fet falta per 
tal d’arribar a aquesta categoria, i finalment ho han aconseguit. Els felicita. La Unió 
Esportiva Montblanc té un equip a primera (  amb 9 jugadors de Montblanc), un a 
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tercera, cadets i infantils, i més del 90 % són de Montblanc, el que representa més de 
100 persones. El camp de futbol es utilitzat pels equips de la Unió Esportiva, pels 
veterans, pels centres escolars i per l’esportiueig, i la totalitat del manteniment és a 
càrrec de la Unió Esportiva, amb subvenció de l’Ajuntament, es clar, però tant minses  
que aquest darrer any, a part de retallar- la, no s’ha pagat ni la factura de preparació del 
terreny annex que s’utilitza per tal de conservar millor la gespa; i ells que fan, doncs es 
paguen els desplaçaments, les dietes i contracten entrenadors per als més petits, sense 
cobrar ni cinc, i un professor d’universitat ve a entrenar cada dijous. Vol celebrar 
l’aposta del company Joan Molina, que fa uns sis anys, fou el primer d’aquell equip de 
govern, que com a futbolero, a la vegada que soci, seguidor i forofo de l’equip, s’entestà 
en plantar la gespa al camp de futbol, estem convençuts que aquest és el seu millor 
regal. I fa un prec a l’actual equip de govern: Montblanc mereix tenir l’equip de futbol 
en aquest lloc, i cal, en el futur que els espera, que l’entitat rebi un major suport i 
col·laboració per part de l’Ajuntament, per tal de poder fer un bon paper i mantenir-se 
en la categoria, perquè s’ho mereixen, perquè han treballat per aconseguir-ho, i perquè 
com Ajuntament és una altra de les nostres obligacions, no els podem fallar, ni valen 
excuses. No vol lamentar uns mals resultats per falta d’ajut de l’Ajuntament, perquè ara 
ja lamenta el que creu una falta d’interès per part del regidor d’esports d’aquest 
Ajuntament, Sr. Jordi Villar, que no va poder celebrar l’èxit assolit, per un fet tan senzill 
com no ser-hi. 
 
El Sr. Combalia comenta que aquesta setmana s’ha fet la presentació del Senglar Rock i 
l’Ajuntament de Montblanc no hi era, i als regidors de l’oposició no els van dir res. 
Demana una bona i concreta resposta, perquè diu que tenen dret a ser informats, 
respecte la partida del Carrer Senan i altres. Si no ERC presentarà la denúncia davant la 
Delegació del Govern per amagar informació. 
 
El Sr. Mogas comenta si donaran informació respecte el conveni de Videmosa, pregunta 
respecte el BTT i respecte de l’empresa d’aigües perquè al diari està molt ben detallada 
la informació. Està a favor de la Unió Esportiva Montblanc perquè ha pujat a primera 
desprès de 35 anys. Demana que la regidoria d’esports col·labori amb la Unió Esportiva. 
Prega que s’afavoreixi la Unió Esportiva sense perjudicar altres entitats. 
 
La Sra. Magrinyà pregunta com estan les obres d’aigua i gas de Lilla. I vol saber què hi 
ha de cert rumor de que s’haurà d’aixecar el Carrer Major.  
 
El Sr. Josep Andreu pregunta com la llicència d’obres de la casa de la Guardia se’m va 
contestar que no estava dins la Unitat d’Actuació 18. Voldria creure que va fer una 
pregunta molt en sec. En cas que la finca estigui dins la Unitat d’Actuació 18 de la 
Guardia demana que tots els ciutadans de Montblanc siguin exactament igual davant de 
la llei. Demana que les 24 parcel·les de la Unitat d’Actuació tinguin el mateix 
tractament.  
 
El Sr. Alcalde contesta que en relació a la compra de paper reciclat primer s’ha de 
gastar el paper existent. En relació a les consideracions fetes pel Sr. Huguet se’n alegra 
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que hagi tingut aquesta estimació cap a la Unió Esportiva i que hagi contat els anys que 
fa que no està a primera.  
 
El Sr. Villar felicita el President de la Unió Esportiva Montblanc. Explica que la 
subvenció atorgada aquest any s’ha donat en base a les bases aprovades aquest any pel 
Ple. La subvenció atorgada l’any 2003 es superior a la del 2004. Comenta que no va 
poder estar al partit celebrat a Reus amb la Reddis per motius personals.  
 
El Sr. Alcalde respecte el Senglar Rock comenta que el va trucar el Xavier Fortuny per 
la roda de premsa que no va poder assistir-hi i tampoc el regidor de festes, el Sr. Xavier 
Martí. Respecte la partida pressupostària Carrer Senan i altres no pot contestar, serà el 
proper Ple, però diu que abans li deixarà el paper a la guixeta explicant-ho. En relació a 
l’empresa d’aigües no s’ha fet cap moviment.  
 
El Sr. Campdepadrós comenta que l’empresa d’aigües està igual que abans, això es el 
què li va contestar al periodista que li va preguntar.  
 
El Sr. Alcalde diu que les obres de la xarxa de gas i aigua de Lilla ja han començat. En 
relació al Carrer Major s’intentarà que el Carrer Major no s’hagi de tornar a obrir, i si 
s’obre que el deixin amb les mateixes condicions.  
 
El Sr. Campdepadrós diu que la casa  que s’ha atorgat llicència va ser construïda durant 
l’any 1990, actualment sí que està dins la Unitat d’Actuació 18 i li afectarà escapçant el 
jardí per quadrar la parcel·la. La casa està construïda fa més de 14 anys i no pot tenir la 
mateixa consideració que una obra que es demana de nou.  
 
El Sr. Josep Andreu diu que l’any 1991 i durant 5 mesos no hi va haver Ajuntament. 
Des de 1991 a 2004 si hi hagués hagut voluntat de legalitzar ja s’hagués pogut fer. El 
què no es pot fer es que la persona que s’ha atès a la legalitat i ha pagat el 
desenvolupament de la Unitat d’Actuació, es trobi en inferiors condicions de qui 
aprofita un buit de poder per legalitzar. El què fem es beneficiar qui no ha sigut rigorós 
amb la legalitat. 
 
El Sr. Campdepadrós comenta que es dona llicència d’obres per legalitzar una 
construcció existent.  
 
El Sr. Josep Andreu li comenta que la comissió de govern el què fa es donar llicències 
d’obres.  
 
El Sr. Alcalde diu que l’equip de govern es posa a disposició de les persones de la 
Unitat d’Actuació 18 per arribar a un acord. Comenta que es donaran les màximes 
facilitats per tirar endavant la Unitat d’Actuació. Es buscarà les solucions que facin 
falta. 
 
El Sr. Martí comenta que respecte del BTT s’estaven esperant les rutes definitives  amb 
les dades necessàries com el nombre de pals, senyals i els plafons per col·locar- los, a 
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banda es necessita una autorització de la Generalitat que no va arribar fins a l’abril per 
tal de començar el BTT. L’any 2003 si que hi havia una partida de 2.000 €  prevista pel 
BTT. Si la Generalitat permet una pròrroga del BTT es farà aquest any.  
 
El Sr. Alcalde comenta que respecte del nou conveni signat amb Videmosa, diu que de 
l’any 2000 i 2003 desapareix el 50 % de finançament que es treu del claustre de Sant 
Francesc i va a parar a la Plaça de Sant Miquel. L’altre 50 % es a tornar a Videmosa. 
S’aplaçarà el pagament fins al 2009. 
 
El Sr. Mogas pregunta si els 30 milions de pessetes a pagar des de l’any 1997 queden 
iguals.  
 
El Sr. Alcalde contesta que queden iguals com el conveni anterior. Ara consta en el 
pressupost i el primer any que el Sr. Josep Andreu era regidor de l’equip de govern 
també constava.  
 
El Sr. Alcalde comenta que s’ha aprovat que Montblanc sigui ciutat gegantera l’any 
2006. 
 
El Sr. Huguet diu que confia que l’Alcalde convenci els altres regidors perquè 
col·laborin amb la Unió Esportiva Montblanc. 
 
El Sr. Alcalde comenta que tots els regidors de l’Ajuntament haurien d’haver assistit al 
partit de la Unió Esportiva i per finalitzar dona les gràcies al públic assistent.  
 
No havent-hi més assumptes a tractar, s’aixeca la sessió a les dotze de la nit, i per 
constància del que s’hi ha tractat i dels acords adoptats, s’estén la present acta que signa 
el Sr. Alcalde, junt amb la Secretaria, que certifica. 
 
 
DILIGÈNCIA: Per fer constar que aquesta acta consta de 6 folis números a,  ambdós 
inclosos. 


